
 

 

Interpellation ställd till Kommunstyrelsens ordförande Caroline Dieker. 

 

Det har nu anställts en ny kommundirektör i Askersunds Kommun. Det har 
skett i stor brådska och den vedertagna ordningen har satts åt sidan. Vi som har 
stått vid sidan om utan möjlighet till insyn har då några frågor om hur detta 
gått till. Man har även läst på sociala medier om tåg som gått, att oppositionen 
inte velat vara delaktig samt jämförelse med tidigare anställning av 
kommundirektör.                                                                                       

Några frågor som då finns är då följande: 

Fanns det några fler kandidater som det förhandlades med? 

Var alla partier i styret och Landsbygdspartiet Oberoende samt 
Sverigedemokraterna med i hela processen? 

Finns det någon diarieföring av denna process? 

Varför bjöds inte oppositionen in innan en majoritet var ordnad i 
kommunstyrelsen? 

 

Johan Calais  Socialdemokraterna.                                       


